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English
	 Fig. 1: Nyx 190 for wall mounting
	 Fig. 2: Nyx 190 wall box
 
Open the diffuser using a 5 mm hex key(1).
Disconnect the plug and loosen the screws (2) to separate the wall box (3) from the fitting.
Connect the wires (4)
Position the flange (5) between the wall box (3) and the wall as you prepare for mounting.
Mount the box on the wall. Refer to fig. 2 for proper distances.
Assemble the wall luminaire in the reverse order.

Français
	 Fig. 1 : Nyx 190 pour montage mural
	 Fig. 2 : Boîte murale Nyx 190

Ouvrez le diffuseur avec une clé hexagonale de 5 mm (1).
Déconnectez la prise et desserrez les vis (2) pour séparer la boîte murale (3) de l’applique.
Connectez les fils (4).
Positionnez la bride (5) entre la boîte murale (3) et le mur en préparation pour le montage.
Montez la boîte sur le mur. Référez-vous à la fig. 2 pour les distances appropriées.
Assemblez l’applique murale dans l’ordre inverse.

* See separate maintenance document for details.
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The installer must ensure to use proper  means; rawplugs, screws, and expansion bolts 
(Not provided) to secure the luminaire to the wall material.  
The installer must if necessary reinforce the wall struckture by adequate means. 
The installer must seal the back of the wall flange to the wall with a bead of silicone.
Accommodates a 4”X2” HANDY BOX 1-7/8” DEEP

L’installateur doit s’assurer d’utiliser les moyens appropriés ; chevilles, vis et boulons 
d’expansion (non fournis) pour fixer le luminaire au matériau du mur.
L’installateur doit, si nécessaire, renforcer la structure du mur par des moyens adéquats.
L’installateur doit sceller l’arrière de la bride murale au mur avec un cordon de silicone.

- Green to Green (ground)
- White to white
- Black to black 
- Purple to purple
- Grey to grey

- Vert à vert (sol)
- Blanc à blanc
- Noir à noir
- Violet à violet 
-  Gris à gris
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NYX 190 WALL INSTRUCTIONS 


